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录音中有五个句子，然后从每小题A、B、C中选出能对每个句子做出适当反应的答语。（每小
题1分） 
1. 听力题　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　
听句子，选出能对每个句子做出适当反应的答语（   ）
A. He is fifty. 　　B. For two weeks. 　　C. It is two meters long.

2. 听力题　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　
听句子，选出能对每个句子做出适当反应的答语（   ）
A. Yes, I would. 　　B. It's very kind of you. 　　C. OK. I'll do it right now.

3. 听力题　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　
听句子，选出能对每个句子做出适当反应的答语（   ）
A. It's a pleasure. 　　B. Sure. It's over there. 　　C. You're welcome.

4. 听力题　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　
听句子，选出能对每个句子做出适当反应的答语（   ）
A. Either of them is good. 　　B. Neither, I like Chinese better. 　　C. I prefer Chinese to math.

5. 听力题　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　
听句子，选出能对每个句子做出适当反应的答语（   ）
A. I fell off my bike and hurt my knee. 　　B. I've had a headache since I was seven. 　　C. OK,
that's a good idea.

录音中有五组对话，从每小题A、B、C中选出能回答所给问题的确答案。（每小题1分） 
6. 听力题　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　
How will they go to Beijing?
A. By train. 　　B. By plane. 　　C. By bus.

7. 听力题　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　
Where are they going?
A. They are going to London. 　　B. They are going to New York. 　　C. They are going to
Beijing.

8. 听力题　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　
Where is the amusement park?
A. On Bridge Road. 　　B. Behind the bus station. 　　C. On Xinhua Square.

9. 听力题　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　
When does the man expect the taxi to arrive?
A. At 3:00 p. m. 　　B. At 3:20 p. m. 　　C. At 3:30 p. m.

10. 听力题　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　
Where's John's schoolbag?
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